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Protokół nr XXVIII / 17 

z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu 24.08.2017r. 

 

1. Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Brody. 
 
Przewodniczący Rady  p. Lech Kossak o godz. 1007 otworzył obrady XXVIII Sesji Rady 
Gminy Brody.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
Na 15 radnych, obecnych było 14.  Radny p. Marek Rubin - nieobecny usprawiedliwiony. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
Spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.  

Pani Skarbnik proponuje wprowadzić projekty uchwał w sprawie: 
- zmiany uchwały budżetowej na 2017r. 
- zmiany WPF  
Radni jednogłośnie zatwierdzili powyższe zmiany. 
Przyjęto porządek obrad ze zmianami. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Brody. 

Do protokołu nie zgłaszano uwag. 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Wójt  
– 19.08.2017r. uczestniczył w dożynkach we wsi Jeziory Dolne oraz Jasienicy, 
-  21.08.2017r. spotkał się z rodzicami dzieci uczęszczających do przedszkola w  Bieczu  
-  23.08.2017r.  był na sesji Łużyckiego Związku Gmin. 

M. Kowalski prosi o więcej informacji do pkt. 3 

Wójt – 3.07.2017r. odbył spotkanie dot. funkcjonowania zakładu Deko Proces. Z chwilą 
uzyskania certyfikatu dot.  bezpieczeństwa, będą mogli otrzymać zgodę WIOŚ. 

M. Kowalski - nie ma porozumienia pomiędzy Starostą Żagania i Żar, a śmieci już są 
przywożone. 
Wójt stwierdził, że takiego porozumienia nie będzie . Na spotkaniu w Żarach ustalono, że nie 
musi być porozumienie, to  ustalenia między przedsiębiorstwem, a Dyr.Ochrony Środowiska. 

M. Tracz – w pkt 18 czy chodzi o umowę z EWT ? 

Wójt odpowiedział, że nie, jest to pierwsza transza płatności z naszych dochodów, reszta 
będzie z kredytu. Umowa z EWT była podpisana przez partnera wiodącego czyli Urząd 
Miasta Żary. 

R. Janczewski – spytał o co chodzi w pkt 5. 

Wójt – Urząd Marszałkowski ogłosił nabór na opracowanie wniosku aplikacyjnego na 
dofinansowanie przygotowania Gminnego Programu Rewitalizacji. My będziemy składać taki 
wniosek. 

R. Łyczakowski – prosi o informacje do pkt 28. 

Wójt – było to kolejne spotkanie robocze dot. utworzenia EUWT. Ułatwi to nam dostęp do 
środków finansowych. Na poprzedniej sesji rada podjęła uchwałę w tej sprawie. 
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W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele wszystkich chętnych gmin  również ze strony 
niemieckiej. Wysokość składek jest na etapie negocjacji. Z naszej strony proponowano 
stawkę w wysokości 1 zł. od mieszkańca.  

M. Maszkowski – odnośnie pkt 8 czy zostały  zrealizowane zastrzeżenia, które były 
określone dla budynku przedszkola w Bieczu.  

Wójt- był ostatnio na budowie, ponieważ pojawiły się informacje, że remont nie przebiega 
prawidłowo. Poprosił p. Małczyńskiego, by to zobaczył. Nie stwierdził większych uchybień 
budowlanych. Drobne uwagi zostały poprawione. 

M. Maszkowski spytał kiedy będzie odbiór prac. 
Dyrektor biblioteki odpowiedziała, że 31.08.2017r. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
międzysesyjnym.  
 
Przewodniczący Rady 
-   4.08.2017r. – w Urzędzie gminy podpisywał uchwały z poprzedniej sesji 
-   7.08.2017r. – uczestniczył w spotkaniu w spr. projektu „Bez granic” 
- 13.08.2017r. -  wizytacja przebiegu remontu biblioteki w Bieczu 
- 17.08.2017r  -  w Urzędzie ustalał porządek obrad dzisiejszej sesji 
- 21.08.2017r. -  był na zebraniu rodziców dzieci z przedszkola w Bieczu 
- 24.08.2017r. – uczestniczył w posiedzeniu wspólnych komisji rady 
 
5.  Podjęcie uchwał w sprawie:       

-  zapłaty podatków i opłat za pomocą instrumentu płatniczego, w tym instrumentu 
   płatniczego, na który przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

Wójt jest program płatności bezgotówkowych w Urzędach. Nas to nic nie kosztuje , osób 
wpłacających również. 

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania. 
Pytań nie zgłaszano. 
 Wszystkie projekty uchwał były przepracowane przez komisje przed sesją.  

Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (14). 

-  organizacji wspólnej obsługi dla samorządowych jednostek oświatowych Gminy 
   Brody. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (14). 

-  regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów  
   zamieszkałych na terenie gminy Brody. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (14). 

-  udzielenie odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
   Gorzowie Wielkopolskim. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (14). 

-  udzielenia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dot.  
   skargi Wojewody na uchwałę w spr. zmian w planie Zasiek. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa zostanie przekazana do Sądu. 
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R. Janczewski – czy  inwestor może tam coś budować. 

Z-ca Wójta – inwestor może działać w granicach planu. Gdy  wystąpi w procesie 
budowlanym o wydanie zaświadczenia o przeznaczeniu w planie, to na razie nie otrzyma go, 
będziemy czekać na ostateczny wyrok sądu. 

Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (14). 

- zmiany uchwały budżetowej na 2017r. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie na 2017r. 
Zmienia się dochody na rok 2017, wg zał. nr 1 do uchwały, które po zmianach wynosić będą 
14.813.142,76 zł. Ulegną zmianie wydatki wg zał. nr 2 , wynosić będą 20.603.653,76 zł. 

- zmiany WPF  

Zmiana dotyczyć będzie również WPF, gdzie urealnione zostaną kwoty dochodów i 
wydatków. 

M. Tracz – spytał  czy  sołectwo Brody dofinansuje z funduszu soleckiego do inwestycji 
prowadzonej na terenie Brodów. 

Wójt – dzisiaj po sesji jest spotkanie z sołtysami, ten temat zostanie poruszony. Jednak w 
tym roku będzie to trudne, to można zaplanować na przyszły rok. Sołectwo Brody  
partycypowało w wykonaniu dokumentacji remontu świetlicy w Brodach. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (14). 

6. Wolne wnioski. 
 
J. Falkiewicz – Klub Radnych   „ Nasza ziemia nasz dom” wnioskuje o odwołanie   p. Marka 
Tracza z  funkcji przewodniczącego komisji budżetu.    

Przewodniczący Rady stwierdził, że tym zajmą się komisje.  

R. Łyczakowski droga przez Brody jest zarośnięta Może lepiej przejąć te drogi od Starostwa 
i utrzymywać samemu.          

R. Janczewski – czy są nowe wiadomości dot. budowy domu opieki w Zasiekach. 

Wójt – 17.08.2017r. rozmawiał ze Starostą Forstu. Obecnie firma pracuje nad 
przygotowaniem dokumentacji – trzeba czekać. Chcemy, by specjaliści określili, czy nie 
będzie utrudnień. 

M. Kowalski – jest dużo śmieci przy drodze od bunkrów w Brożku w kierunku Janiszowic. W 
bunkrach jest pełno eternitu. 

Wójt – wczoraj na zgromadzeniu ŁŻG poruszali ten temat. Podobne problemy mają też inne 
gminy. Newralgiczne miejsca były już sprzątane. Trudno jest wymagać od odpowiednich 
służb, by to pilnowali. 
Był z p. J. Faber na wizji lokalnej, sprawdzili czyje to były śmieci, podali dane dla 
Nadleśnictwa. 
Kwestia monitorowania -  jeżeli będą środki na likwidację dzikich wysypisk to będzie to 
zrobione. 

7. Zamknięcie obrad Sesji.    
 
O godz. 1007 Przewodniczący Rady p. Lech Kossak zamknął obrady XXVIII Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak  


